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Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 
 

Dato 18.02.2025 
Klokkeslæt 17.30-20.00 
Sted Personalerummet på Hældagerskolen 
Mødeleder Catharina Christoffersen (skoleleder) 
Referent  

Mødedeltagere 
Forældrerepræsentanter Dorte Stage Mølgaard (Formand) 

Martin Degn Vendelbo (Næstformand) 
Anita Lykke Kastrup  
Elin Marie Holst 
Lars Lundby Eskildsen 
Susanne Toft Wollsen 
Tulle Biesbjerg Mårtensson 

Elevrepræsentanter Tim Gordon Vallentin (8.a) 
Nicklas Hald Johannesen (8.b) 

Medarbejderrepræsentanter Hanne Schjødt-Pedersen (Lærer) 
Lars Gonzalez Sørensen (Pædagog) 

Ledelsesrepræsentanter Catharina Christoffersen 
 
Afbud: Elin 
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Punkter på dagsorden 
 

Kl. Pkt. Art  Emne Ansvarlig   Referat 
17.30-
17.40 

1 O Hilse på Dorte Hældagerskolens nye viceskoleleder, Britt Callesen, 
kommer forbi og hilser på 
 

 

17.40-
18.00 

2 O 
D 

Nyt fra elevrådet Elever  - Blokfest (mellemtrin) 11. marts 
- Gallafest (8.-9. årg) – der arbejdes på dato- nok d. 27. marts. Der 
kommer band ”Thunderpower”, der skal danses Lancier, mad tapas. 
 
 
 
 

18.00-
18.15 

3 O Årsregnskab 2024 
 

Catharina Catharina gennemgår kort årsregnskabet for 2024. 
Budget for 2025 kommer på næste SB-møde, da den 
endelige ressourcemodel endnu ikke er klar. 

Kort redegørelse for årsregnskab 2024 – aftale om at det kommer 
med på print næste gang samt med i dagsordenen.  
Punktet kommer på næste møde. 
 
 
 

18.15-
18.45 

4 D 
G 

Før-skole Catharina Der ønskes en drøftelse samt beslutningstagen i forhold 
til fremtidig før-skole gældende fra skoleåret 26/27 
(foråret 2026) 
Catharina redegør for ønske om at nedlægge ordningen. 

Før-skole ordningen er ikke gældende på alle skoler i Vejle 
Kommune og få skoler har fortsat ordningen. 
Børnehaverne i Bredballe oplever en udfordring med at sende børn 
til hhv. Hældagerskolen og Kirkebakke, som ikke har samme 
ordning. 
 
Det at få 4 årgange ind sammen med en i forvejen stor indskoling 
lægger et stort pres på skolen.  
Der flyttes personaleressourcer fra skolen i øvrigt for at kunne dække 
en før-skole – alternativt bruges vikarpersonale. 
Der lægges et unødigt pres på skolens SFO 
 
Dialog: 
Oplevelse af mange skiftende voksende med nuværende før-skole 
Det at vi er blevet en stor skole, gør det vanskeligere 
I kvalitetsreformen lægges vægt på gennemgående voksne fremfor 
linjefagsdækning. 
 
Obs på fortsat indledende klassedannelse. 



 

Art: G=godkendelse A=arbejde O=orientering B=beslutning D=drøftelse 
 

Fokus på det fortsatte samarbejde med børnehaverne – gerne med 
inspiration fra Kirkebakkeskolens model. 
 
Hente inspiration fra andre steder, der laver gode modeller for 
overgangen. 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen beslutter nedlæggelse af før-skolen fra skoleåret 26/27 
(foråret 2026) 
 

18..45-
19.00 

5 O 
D 

Eksterne samarbejder Dorte og Catharina Catharina kommer med en status på eksterne samarbejder 
herunder samarbejde med BIF, BIF-fodbold, VIS m. fl. 
I forhold til BIF- samarbejdet drøftes det videre forløb i 
forhold til møde med bestyrelse samt fælles brug / 
indretning af cafe-området. 

Catharina / ledelsen har haft møder med flere eksterne 
samarbejdspartnere (VIS, Rødkilde Gym., BIF), og der er grobund 
for gode muligheder fremadrettet. 
 
Øvrigt vedr. samarbejder: 
Naturfagslokaler: Mulighed for at søge naturfagspulje hos Novo-
fonden. Lars L.E har kontakt 
Udendørs undervisningsrum: Villum-fonden 
 
I forhold til hallen spørges der ind til, hvem der har ejerskab samt 
forpligtelse til vedligehold. 
 
Der arbejdes videre på et samarbejde med BIF om cafeområdet til 
brug for både skole og hal. Dorte er i dialog med daglig leder for 
BIF, Mette. 
 
Catharina orienterer løbende om eksterne samarbejder. 

19.00-
19.15 

6 O 
D 
 

Ny lovgivning 
vedrørende e-cigaretter 
samt ny 
ordensbekendtgørelse 
for folkeskolen 
 

Dorte og Catharina Der er kommet en ny lovgivning vedr. e - cigaretter som 
henvender sig direkte til skoler. Bilag. 
 
Ordensbekendtgørelsen for folkeskoler er desuden 
opdateret. Link: 
 Fremme af god orden i folkeskolen | Børne– og 
Undervisningsministeriet 
 
Bekendtgørelse om fremme af god orden i folkeskolen 
 

 
Punktet flyttes til næste møde 
 
 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen
https://www.uvm.dk/folkeskolen/laering-og-laeringsmiljoe/ro-og-klasseledelse/fremme-af-god-orden-i-folkeskolen
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1951
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Der ønskes en kort drøftelse af, hvordan der skal arbejdes 
videre med disse to temaer set i sammenhæng med 
skolens øvrige udviklingsarbejde 

19.15-
19.40 

7 O Indblik i hvad der 
arbejdes med på skolen 

Catharina Orientering fra Catharina med afsæt i ledelsens drøftelser 
af fremadrettede indsatser samt medarbejderinput fra 
igangværendes skoleplansproces. 
Temaer: 
”De store tandhjul” (Støttesystemer, PLC) 
Pædagogisk udvikling (kompetenceudvikling, 
ressourceallokering mv.) 
Vejle kommunes B/U politik samt national vedtages 
kvalitetsprogram 

 
Catharina redegør for prioriterede indsatser kommende skoleår. 
 
 

19.40-
19.55 

8 O 
D 

Opfølgning på 
bestyrelsesseminariet 

Dorte og Catharina Opsamling samt drøftelse af det videre arbejde.  
Punktet udskydes 
 
 

19.55-
20.00 

9  Evt.  Martin fremfører ønske om, at dagsordenen godkendes 
før mødet (punkt fra sidste møde).  

Punktet er drøftet. Der var ikke opbakning til yderligere dialog om 
emnet. 

 
Kommende møde 18.03.25 ordinært skolebestyrelsesmøde på Hældagerskolen fra kl. 17.00-20.00. Skoleleder og formand planlægger næste møde 
- Budget 2025 
 

 
 
Efterfølgende arbejdsgruppe i forhold til planlægning af årsmødet: 
Dato 
Tidsplan for suppleringsvalg 
Status på skole – forældre kursus (Skole- og forældre kan komme både til bestyrelsen alene eller til hele forældregruppen) 

 


